
De Binnenhof: Jaarverslag 2022

De Binnenhof heeft een whatsapp groep. Deze bestond eind 2022 uit 21 leden die in 
meerdere of mindere mate betrokken of actief zijn in het onderhoud van De 
Binnenhof.

MAART
In maart werden de plataan, de vlier, de esdoorn, 8 bolacacia's en 10 lindebomen 
geknot. Het afval werd grotendeels door het te hakselen verwerkt in De Binnenhof. 
Met de resterende takken werd het terras aan de waterkant opgehoogd en afgegrensd 
door een met takken gevlochten lage heg.
Een tiental nog resterende buxusstruiken – die in 2021 onherstelbaar werden 
aangetast door de rups van de buxusmot – werden verwijderd en vervangen door 
stekjes van reeds in De Binnenhof aanwezige planten. 
De website (www.debinnenhof.site) werd geactualiseerd met tekst en foto's. De wie-
doet-wat-lijst op de website werd vervangen door een informatieve jaarkalender (wat-
wanneer-lijst).
Alle steencirkels rond bomen en kruidentuin, de lindelaan en ook de stenen opstapjes 
en de zitkuil werden met de bosmaaier onkruidvrij gemaakt. Dit gebeurde nog een 
keer in oktober.

APRIL
In 2022 deden we niet mee aan de jaarlijkse door de gemeente georganiseerde 
'Lentekriebels'. Er was namelijk nauwelijks zwerfvuil en helemaal geen berenklauw 
waargenomen.
In april werd – evenals vorig jaar – door de gemeente gratis compost aangeboden en 
gebruikt ter ophoging van een enigszins verwaarloosd gebiedje tussen de zitkuil, de 
vlier en de fruit- en groentetuin. Hier komt o.a. ook nog een vlinderboom te staan.
In de zogenaamde bamboebak werd een grote hoeveelheid daar al jaren liggend 
tuinafval van stammetjes, takken en bamboe-stelen opgeruimd. Een deel van het 
stenen pad ernaast werd verwijderd om plaats te maken voor begroeiing, volgend 
jaar.
Maandelijks wordt van april tot in oktober per toerbeurt het gazon gemaaid.

MEI
Al in februari had het bestuur besloten dat in alle LeRoy gebieden de bielzen zouden 
worden verwijderd (Dit in verband met een wetswijziging die consequenties had voor
de aansprakelijkheid van bestuursleden van de Stichting). De Binnenhof had aan het 
bestuur gevraagd om de houten steiger bij de vijver te laten staan en de ervoor 
liggende bielzen te laten verwijderen. Het bedrijf dat de werkzaamheden zou 
verrichten verwijderde echter – als gevolg van miscommunisatie met het bestuur – de
steiger en liet de bielzen liggen.

JULI



Op zaterdag 9 juli vond voor het eerst – na de corona-periode – een 'echt' 
bewonersoverleg plaats, niet meer via de whatsapp groep, maar in de Binnenhof zelf. 
Er werden afspraken gemaakt over

 Verbreden van het grindpad bij de vijver (werd twee weken daarna 
gerealiseerd)

 Aanvragen van een accu-bosmaaier. (De benzine bosmaaier voldoet niet.)
 Organiseren van Tuindagen, dat zijn zaterdagen waarop we gezamenlijk 

klussen in De Binnenhof uitvoeren, één keer in de maand en niet iedereen hoeft
elke keer mee te doen. (De Tuindagen hebben inderdaad plaats gevonden in de 
maanden juli tot en met oktober.)

 Uitnodigen van buurtbewoners die nog niet meedoen (Is gebeurd via een flyer 
in de brievenbussen).

 Organiseren van een BBQ (Heeft in september plaats gevonden).

AUGUSTUS
In augustus werden de bielzen vóór de steiger als nog verwijderd en vervangen door 
betonnen exemplaren. Het 'open gat' naar de vijver (waar vroeger de steiger was 
gelegen) werd afgeschermd door een hekje van gaas met een rood lint, dat twee 
weken later vernield werd door onbekende dader(s).

SEPTEMBER
In september werd de  begroting van De Binnenhof voor 2023 door het bestuur 
goedgekeurd en werd de aanvraag voor een accu-bosmaaier gehonoreerd. 
De bosmaaier werd in oktober aangeschaft.
Een eveneens ingediende aanvraag voor een nieuwe steiger werd helaas afgewezen.

OKTOBER, NOVEMBER
In oktober hebben de projectleiders van De Binnenhof met plezier deelgenomen aan 
het eindfeest '50 jaar Lewenborg, 25 jaar De Lewenborger en 50 jaar Le Roy' en in 
november evenzo aan het door de gemeente georganiseerde 'Vrijwilligersdiner'. 

Januari 2023, 
Frans Valster en Benno Ticheler, projectleiders van De Binnenhof.


